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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 08-03-2023 in het Getij te 
Rockanje  
Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzitter), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Ferry den Hoed (lid), Leen Klok (lid), Maarten-Jan de Koning (lid) en Nely van de 
Kolk (notulist).   

1. Opening   
Frits opent de vergadering om 20:00 uur en heet de heren Arie van Vliet en Rob Soetens van 
Partij Voorne aan Zee welkom. Beide commissieleden dragen Rockanje een warm hart toe. Als 
Dorpsraad hebben wij gevraagd of zij zoveel mogelijk willen bevorderen dat de Dorpsraad 
Rockanje (en andere dorpsraden) binnenkort over financiele middelen kan beschikken. Verder 
zijn heren Van Vliet en Soetens gevraagd binnen hun politieke mogelijkheden nadrukkelijk 
aandacht te besteden aan de problematiek rond de verzanding van de kust en het tot uitvoering 
brengen van de dorpsvisie. De heren verlaten na de kennismaking de vergadering. 
  

2 a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 8 februari 2023                                                                                                                                                                                                    
Het verslag wordt na wat opmerkingen van Leen over het melden van problemen in de openbare 
ruimte ongewijzigd vastgesteld.  
  
b. Actiepuntenlijst                                                                                                                                                                           
De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld.  

• Ferry heeft een bericht op Facebook gezet over de uit te voeren schouw. Zodra de enquête 
klaar is voor het versturen naar de bekende e-mailadressen stuurt Betsy deze eerst ter 
controle naar Ferry. Na akkoord plaatst Ferry een link naar de enquête op Facebook,  

• Het actiepunt ontwikkelingen Carbid schieten/kerstboomverbranding blijft op de lijst staan. 
• Jan reikt de concept begroting tijdens de vergadering uit. 
• René heeft nog geen terugkoppeling ontvangen van dhr Heijndijk over het probleem rond de 

zonnepanelen bij huizen van het woningbedrijf, maar gaat daar nog achteraan.  
 

De overige actiepunten zijn afgehandeld.   

 
3. Aanmelding lid Dorpsraad mw. Carmen Visser  

Iedereen gaat akkoord met toelating van Mw. Carmen Visser als nieuw lid van de Dorpsraad. Zij wordt 
uitgenodigd voor de volgende vergadering. 

      
4. Lopende zaken   

S.v.z. schouw 
Alle leden kunnen zich vinden in de concept enquête. Betsy gaat de enquête opbouwen en stuurt 
deze eerst naar Ferry ter controle. Daarna wordt de enquête uitgestuurd en plaatst Ferry een link 
naar deze enquête op Facebook. 
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Betsy verwacht de enquête volgende week uit te kunnen sturen. Tot 1 april kan er dan worden 
gereageerd, eventueel kan er dan eind maart nog een herinnering voor het invullen van de 
enquête uitgaan.   
  
Collegetour 14 maart a.s. 
Frits, Jan en Nely gaan ernaar toe. Frits gaat proberen om de Dorpsraad in maximaal 3 minuten te 
presenteren. Te denken valt aan een subsidie voor de Dorpsraad, het masterplan voor Rockanje 
en de verzanding van de kust. 
 
E-mail van Mw. Jonkers. 
Eneco heeft geld beschikbaar gesteld voor projecten ter verbetering van leefbaarheid, natuur en 
bedrijvigheid in de omgeving van Windpark Maasvlakte 2. Hiervoor is een fonds Windpark 
Maasvlakte 2 opgericht. Een initiatief voor een bijdrage uit het fonds t.b.v. een project in 
Rockanje willen wij graag ondersteunen. Jan maakt een conceptbericht t.b.v. Facebook en de 
website. 
  
Verzanding  
De uitnodiging voor de bijeenkomst inzake de korte-termijnmaatregelen volgt nog. Er is wat 
vertraging ontstaan. 
  
Kennismakingsgesprek met raadslid Bert Heijndijk van IBV   
Tijdens dit gesprek, op initiatief van de heer Heijndijk, zijn alle items doorgenomen zoals deze 
vanavond zijn besproken met de heren Van Vliet en Soetens. 
  
Begroting 2023 
Jan deelt de begroting 2023 uit en deze wordt akkoord bevonden. 
 
Kennismakingsgesprek wijkagent Rockanje 
Frits en Leen gaan op donderdag 16 maart 14:00 uur kennis maken met Martijn Hijman en Rob 
Pietjouw, de wijkagenten van Rockanje/Oostvoorne. 
 
Nieuw Lid  
Ferry heeft de belangstelling gewekt van Fleur Kunst voor deelname aan onze Dorpsraad. Het 
kennismakingsgesprek zal met Frits en Maarten Jan zijn.  

 
       Actie Plus 

Het promoten van de Dorpsraad is een goede zaak. Besloten wordt om na de volgende 
nieuwsbrief opnieuw bij de Plus te gaan staan. Omdat Leen een goede band heeft met de Plus, 
wordt hij de trekker van deze actie.  
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Bereikbaarheid nieuwsbrief website                                                                                                                                                                                                                                             
Op de website moet de nieuwsbrief beter te vinden zijn. Het is van belang om de website actueel 
te houden, bv agenda van vergadering publiceren en een button met archief. Betsy gaat hiermee 
aan de slag. 

    
5. Overige onderwerpen / rondvraag 
• René heeft een gesprek gehad met een bewoner die in de buurt van landgoed Olaertsduyn 

woont. Er is gezegd dat het landgoed geen vrij toegankelijk gebied voor wandelaars meer is. Er 
zijn hekken om het terrein geplaatst en zo wordt er niet meer aan de voorwaarden voldaan 
toen de grond in het verleden is overgedragen. Servituuthouders dienen hierop toe te zien, 
maar dat lijkt lastig en ook de gemeente onderneemt weinig tot geen actie. 

• Leen vraagt zich af of de Dorpsraad net als de Dorpsraad Oostvoorne ook brieven moet 
versturen naar de waterschappen. Het lijkt Ferry beter om te wachten tot zich een onderwerp 
aandient. 

• Maarten-Jan bevreemdt het dat er bij de nieuw aangelegde speelplaats in het Weyerland geen 
bankje en geen prullenbak aanwezig is. Hij zal dit in eerste instantie melden bij de gemeente en 
komt er daarna zonodig op terug. 

• Ferry vraagt wat er besproken is in het overleg van het dagelijks bestuur. René antwoordt dat 
de enquete/schouw is besproken en de agenda voor vanavond. Ook is de begroting aan de 
orde is geweest.  

                                                                                                                                                                          
6. Volgende vergadering / sluiting    
     De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 12 april 2023 om 20:00 uur in het Getij.                                                                                                                                   
      
     Om 22:00 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering.    
                                                                                                                                                                                                                    
  

                                                                                                                                                                                                             


